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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Budgeten ska vara inne till nästa huvudstyrelsemöte. Stina
kontaktar ekonomiansvarig för genomgång med Stina och
Katarina E

Årets budget; vi har köpt in mer material, bla dauerlindor,
plåster, kylpåsar

Utvärdering av
mixcupen

På förmiddagen var det mixcup för de födda 15-12 och det var
75 barn som kom. Det var 10  fler barn  än förra året. På
eftermiddagen hade vi mixcup för de äldre lagen och då var
det 26 barn som kom.
Viktigt inför kommande år är att alla lag går ut med info om
detta på sin lagsida.
Det var bra att ha samma västar hela tiden på laget så att man
såg vilka som tillhörde vilket lag.
Vi funderar på om vi ska ha mixcup i 3 h för de yngre den dag
vi har mixcup. Och så har vi mixcup för de äldre tex en tisdag
kväll kl 18-20, innan herrlaget har träning. Vi vill utvärdera
mixcupen med herrlaget. På ledaravslutningen vill vi även
utvärdera mixcupen med ledarna.

Årshjulet Huvudstyrelsemöte, sektionsmöte
Sektionsmöte i nov, söndag 13/11 bjuder vi in
föräldrarådsrepresentanter och spelarråd.

Parainnebandy Vi har sökt medel till parainnebandyn och fått det beviljat.



Ansöka Östen
Berglunds -
fonden

Vi skickar in ansökan nu i veckan, den ska vara inne senast
fredag. Vi ansöker om att få en uterink i Vännäs Kommun.

Pengar från Funday har gått till en ny speedshooting och en
passningsassistent.

Målvaktsträning Vi funderar på vilka vi kan fråga om att hålla i
målvaktsträningarna. Vi har frågat flera stycken men ännu inte
fått någon som vill hålla i det.

Men vi vill även att några ledare går målvaktsutbildningen
som förbundet håller i.

Utbildningar Vi har haft kurs i IBIS och matchklocka i slutet av september

Ledarutbildning under oktober: Coachledarutbildning i
Liljahallen, torsdag 20/10 18.00-20.30 i konferensrummet och
20.30-21.00 i hallen.
Syftet med den kursen är:

- att få en bättre regelkunskap
- få en ökad kunskap i att utbilda sina spelare att arbeta

rätt
- få en kunskap om domarnas agerande
- få en kunskap till att ge feedback till unga domare

efter match

Hallklimats-
projektet

Det är viktigt att alla ledare  och tränare går webbutbilningen
“Tryggare tillsammans”
som Stina har skickat ut flera ggr. (Första ggn 28/6)
Vi pratade även om det under vår ledarträff i början av
säsongen.

Det finns en informationsbroschyr för hallvärdarna,
https://www.laget.se/Spo_Van_Innebandy
Den ligger under dokument, under fliken Ledarinfo 22/23

https://www.laget.se/Spo_Van_Innebandy


Det kommer att finnas matchvärdsvästar och inplastade
informationsblad, inne där matchklockan finns. Det kommer
även finnas en roll-up tavla om hur vi vill att spelare, ledare
och föräldrar ska uppträda i hallen, som ska ställas ut vid
matcher.

Laget.se Vi vill att alla ledare följer innebandysektionens sida på
laget.se, eftersom mycket information läggs där och om ni
följer sidan får ni mail när det läggs ut en nyhet. I annat fall
behöver ni ha som rutin att gå in och läsa på sidan minst 1 ggn
per vecka.
https://www.laget.se/Spo_Van_Innebandy

Städning i
hallarna

Under v 44 kommer det att ske höghöjdsstädning i hallarna,
dessa datum kommer de olika hallarna att vara stängda pga
det:
Vännäsbyhallen 1/11
Hammarhallen 2-3/11
Liljahallen 4/11

Övriga frågor Vi hade inga övriga frågor

Noterats av Katarina E


